

慶祝香港回歸二十周年 「一帶一路」文化教育嘉年華

Celebration of the 20th Anniversary of the Establishment of HKSAR cum Belt and Road Cultural Carnival



嘉年華開幕禮邀得多位嘉賓主禮，包括「一帶一路」專員蔡瑩瑩(前排左4)、民政事務局副局长許曉暉(前排右4)、外交部駐港特派員公署國際組織部主任崔瑩(前排中)、公民教育委員會主席彭韻僊(前排右3)及多國的駐港總領事或代表蒞臨出席。

We were honored to have the presence of Ms. Yvonne Choi (4th left, front row), Ms. Florence Hui (4th right, front row), Ms. Cui Ying (middle, front row), Ms. Melissa Pang (3rd right, front row), Consuls General and representatives of the Consulates General in Hong Kong at the opening ceremony.

為慶祝香港回歸二十周年，及為香港未來更積極推動「一帶一路」的政策，由本會主辦、公民教育委員會資助及新城電台支持的《慶祝香港回歸二十周年「一帶一路」文化教育嘉年華》已成功於2月25日及26日假柴灣青年廣場舉行。

嘉年華開幕禮邀得「一帶一路」專員蔡瑩瑩、民政事務局副局长許曉暉、外交部國際組織部主任崔瑩、公民教育委員會主席彭韻僊及多國駐港總領事及代表蒞臨出席，包括：汶萊、印度尼西亞、伊朗、馬來西亞、緬甸、菲律賓、越南及巴基斯坦等。

嘉年華是以「一帶一路」為主題的文化共融教育活動，邀得多個「一帶一路」沿線國家的駐香港領事館、中學、小學及少數族裔團體參加，以祈達到「民心相通」的目的，又藉著舉辦講座、嘉年華攤位及展覽等活動，讓全港市民認識該些國家之文化、歷史及風土人情等，推廣各國之文化交流。

大會亦感謝多個商號及熱心人士贊助紀念品，使這富教育性和娛樂性的合家歡活動能圓滿舉行。

嘉年華特設攤位設計比賽，共有10個單位參加，獲獎學校及團體與嘉賓於頒獎典禮合照留念。Winning schools and associations among the 10 organisations who joined the Carnival Booth Design Competition pictured with our guests at the award presentation ceremony.

"Celebration of the 20th Anniversary of the Establishment of the HKSAR cum Belt and Road Cultural Carnival", sponsored by Committee on the Promotion of Civic Education and supported by Metro Broadcast, was successfully held at Youth Square, Chai Wan, on 25 and 26 February, 2017.

We were honored with the presence of Ms. Yvonne Choi, Ms. Florence Hui, Ms. Cui Ying, Ms. Melissa Pang, Consuls General and representatives of Consulates General in Hong Kong at the opening ceremony, including Brunei Darussalam, the Republic of Indonesia, Islamic Republic of Iran, Malaysia, Myanmar, Republic of the Philippines, Vietnam and Pakistan.

The Cultural Carnival is aimed to promote public education on the history, customs, culture and development of countries along the Belt and Road and subsequently enhances cultural exchanges among these territories. A number of Consulates General, primary and secondary schools as well as minority groups participated in the Carnival through talks, game booths and exhibition.

We wish to express our heartfelt gratitude to all participants and the souvenir sponsors for donating presents to make the Carnival a joyful event.



本會十分榮幸邀得伊朗駐港總領事Dr. Mehdi Fakheri擔任主講嘉賓，分享該國之歷史、文化及近代發展。
We were honored to have Dr. Mehdi Fakheri, Consul General of Consulate General of the Islamic Republic of Iran to Hong Kong and Macau, as the guest speaker to share history, culture and recent development of Iran.

嘉年華各攤位及演出 Booths and Performances at the Carnival



本會團體會員香港揚琴樂團的揚琴演奏。
Yang Qin Performance by Hong Kong Dulcimer Orchestra.



由印尼駐港總領事館呈獻的民族舞。
Consulate General of the Republic of Indonesia in Hong Kong presented the Indonesian Dance.



保良局蔡繼有學校(中學部)
Po Leung Kuk Choi Kai Yau School (Secondary Section)



聖保祿學校(中學部)
St. Paul's Convent School (Secondary Section)



西九龍第九十六H女童軍隊
The 96th West Kowloon Pack H Brownies



香港中國婦女會馮堯敬紀念中學
HKCWC Fung Yiu King Memorial Secondary School



滬江小學
Shanghai Alumni Primary School



保良局蔡繼有學校(小學部)
Po Leung Kuk Choi Kai Yau School (Primary Section)



馬來西亞領事館 - 馬來西亞旅遊促進局
Consulate General of Malaysia - Malaysia Tourism Promotion Board



巴基斯坦領事館
Consulate General of Pakistan



越南領事館
Consulate General of the S.R. of Vietnam



伊斯蘭脫維善紀念中學
Islamic Kasim Tuet Memorial College